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Den 03.05.23 
Referat af SB-møde d. 03.05.23 
Tilstede: Pia, Connie, Natasja, Fie, Cathrine, Kirstine, Thomas, Stine og Karen  
Gæster: Johanna og Emina fra elevrådet 
Afbud: Flemming, Anton, Susanne, Astrid 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

2. Godkendelse af referat.  

Referat af mødet d. 07.03.23 er godkendt 

 

3. Meddelelser fra elevrådet. 

Johanna og Emina fra elevrådet har deltaget til elevrådsdag på Kattingeværk. 
Pigerne viste en video, hvor de kommer med ideer til, hvordan Bavnehøj skole kan 
blive mere klimabevidste og grønnere. De to repræsentanter fra elevrådet synes 
grøn temauge og fælles skraldeindsamling ville være nogle gode emner at starte 
med. 

Elevrådet er også i gang med at lave en film om elevernes trivsel på skolen, som skal 
bruges til skoleudviklingssamtalen og ligge på hjemmesiden.  

 

4. Opfølgning på skolestruktur og henvendelse til politikerne. 

Natasja har skrevet til samtlige politikere. SB er uforstående overfor udvalgets 
beslutning om, at der ikke skal være fælles skoleledelse på den nye skole og 
Bavnehøj skole. Det undrer SB, at den politiske beslutning går direkte imod alle de 
høringssvar, der er sendt. Selvom skolen først er færdig om 10 år, så det er vigtigt, at 
løbende skrive til politikkerne om emnet. Trivsel blandt elever kan være et godt 
argument for, hvorfor de to skoler skal være en fælles skole med fælles pædagogisk 
linje og fælles værdigrundlag. SB kan evt. bede om foretræde for det politiske 
udvalg. Natasja vil undersøge om der er forskning på området med 2 matrikelskoler, 
overgang fra en fødeskole til udskolingsskole. 

Bilag 
1a-1c 

5. Kontaktforældremøde –samarbejde og inklusion – fælles ansvar 

Der er kun meget tilmeldinger til mødet d.16.05. Pia rykker for flere tilmeldinger. BB 
holder også møde for kommende 0.klasses elever. Alle forældre kan evt. inviteres. 

 

6. Orientering om indsatser på skolen – herunder Grøn Skole 

Københavns kommunes skoler skal være mere grønne og klimabevidste. Der 
nedsættes et Grønt råd, så skolen kan arbejde med flere bevidste klimatiltag. Fie 
sender et idekatalog til en klimavenlige skole.  

 

7. Skoleudviklingssamtalen 

Samtalen er torsdag d. 15.06 kl. 16.00-18.00. Fie, Thomas og Kirstine deltager fra SB. 
Der er nogle punkter, som er politisk bestemt, som der skal på dagsordenen. SB vil få 
udleveret et datagrundlag inden samtalen.  
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8. Evaluering af roterende forpersonsskab 

Det har fungeret godt. Alle var enige om at forsætte med det. 

 

9. Særlige fokusområder for SB kommende skoleår 

Ønske om at drøfte mobilpolitik/sunde mobilvaner/netetik og skolevægring.  

 

10. Meddelelser  

Der skal ansættes 3-4 lærere til kommende skoleår til indskoling og mellemtrin. Der 
er ansættelsessamtaler d. 17.05.  

Skolen har modtaget et påbud fra Arbejdstilsynet vedr. loftplader der falder ned. 
Den kortsigtet plan er at pladerne skal sættes op med det samme. Den langsigtede 
plan er at loftet skal udskiftes.  

Skolen afventer stadigvæk henvendelse fra politiet vedr. skolepatrulje. 
Fodgængerfeltet er etableret. Anna fra Områdefornyelsen inviteres til næste møde 
om status på de øvrige tiltag vedr. Sikker Skolevej. 

Kunst på Kanten starter snart og er færdig til efteråret.  

Bilag 2 

11.  Evt. 

Intet.  

 

 
Referent: KB  
 
Næste SB-møde er torsdag d. 08.06.23 kl. 17-19 
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